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MSZ Ukrainy: Klimkin i Trump omówili włączenie USA do formatu
normandzkiego

МЗС України: Клімкін з Трампом обговорили включення Сполучених
Штатів до Нормандського формату

Міністр закордонних справ України Паво Клімкін обговорив з президентом Сполучених
Штатів Дональдом Трампом можливість включення США до так званого

Нормандського формату по врегулюванню конфлікту в Донбасі, - повідомило українське
дипломатичне відомство. Під час візиту до Вашингтона, в ході якого Клімкін також
зустрівся з віце-президентом США Майком Пенсом, також обговорюється, зокрема,
тривала підтримка України з боку Сполучених Штатів. - Були обговорені ситуація в

Донбасі і реалізація Мінських угод. Американська сторона, має чітке розуміння того, що
триває російська агресія і як це небезпечно, - повідомила прес-секретар українського МЗС

Маріана Бека. За словами прес-секретаря МЗС американці в черговий раз підтвердили
свою позицію по територіальної цілісності України і її незмінності з точки зору

підтримки в боротьбі проти російської агресії. - Це був дуже важливий візит, який
пройшов на такому високому рівні, - зазначила Маріана Бека.

http://www.rp.pl/Polityka/170519784-MSZ-Ukrainy-Klimkin-i-Trump-omowili-wlaczenie-USA-d
o-formatu-normandzkiego.html
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Szef MSZ Ukrainy Pawło Klimkin rozmawiał z prezydentem Stanów Zjednoczonych Donaldem
Trumpem o możliwości włączenia USA do tzw. formatu normandzkiego w sprawie
uregulowania konfliktu w Donbasie – poinformowała ukraińska dyplomacja.
Podczas wizyty w Waszyngtonie, w trakcie której Klimkin spotkał się także z wiceprezydentem
USA Mike'iem Pence'em, omówiono również m.in. dalsze wsparcie dla Ukrainy ze strony
Stanów Zjednoczonych.
- Omawiana była sytuacja w Donbasie i realizacja mińskich porozumień. Po amerykańskiej
stronie istnieje jasne zrozumienie, czym jest rosyjska agresja i na ile jest ona groźna -
powiedziała rzeczniczka ukraińskiego MSZ Mariana Beca.
- Omawiana była też kwestia zaangażowania strony amerykańskiej w uregulowanie sytuacji (w
Donbasie) między innymi włączenie jej do formatu normandzkiego - podkreśliła Beca w
rozmowie z agencją Interfax-Ukraina.
Według rzeczniczki MSZ Amerykanie po raz kolejny potwierdzili, że ich stanowisko w sprawie
integralności terytorialnej Ukrainy oraz w kwestii wsparcia w walce z agresją rosyjską, pozostaje
niezmienne. - Była to bardzo ważna wizyta, która odbyła się na tak wysokim szczeblu -
zaznaczyła Beca.
Format normandzki to rozmowy dotyczące uregulowania konfliktu z prorosyjskimi separatystami
w Donbasie, prowadzone w gronie przedstawicieli czterech państw: Francji, Niemiec, Ukrainy
oraz Rosji.


